


Slovo úvodem

Rok se s rokem sešel 
a vy opět dostáváte do 
rukou výroční zprávu 
evangelického sboru v 
Hrádku. Dostáváte ji kvůli 
informacím o tom, co se 
všechno v našem sboru dělo, 
děje a bude dít. Dostáváte 
ji také jako pozvání ke 
společným setkáním a 
společnému slavení dalších 
slavností v naší farnosti. 
Dostáváte ji v neposlední 
řadě i jako ujištění, že je 
tu sbor, který chce být 
pro všechny své členy, 
stejně jako i pro všechny 
hledající a sympatizující, 
zázemím, místem setkávání 
a duchovním domovem. 
Věřím, že bude-li nám 
dopřáno, otevírá se před 
námi opět mnoho příležitostí 
k prohloubení osobního 
duchovního života, ale i 
k vzájemnému sdílení a 
poznávání. Budeme vděčni 
za vaši účast a osobní přínos.

Následující shrnutí 
o cestě naší hrádecké 
evangelické komunity 
v roce 2022 připravili 
vedoucí pracovníci 
sboru ve spolupráci 
s administrátorem 

sboru a presbyterstvem. 
Všichni si dobře uvědomujeme, 
jak pestrým a živoucím 
organismem je aktivní 
křesťanské společenství. K jeho 
prospěchu a růstu přispívají 
s presbytery a presbyterkami 
nejen všichni níže uvedení a 
podepsaní spolupracovníci, ale 
častokrát i ti, kteří ve zprávě 
jmenováni nejsou. Činí tak 
např. přímluvnou modlitbou 
nebo vytvářením přátelské a 
otevřené atmosféry. Za všechnu 
níže uvedenou i neuvedenou 
angažovanost ve prospěch 
sboru je vedení našeho sboru 
členům i přátelům vděčno.

Ve FS SCEAV v Hrádku 
byl od 1. ledna 2022 pověřen 
administrací sboru senior 
Roman Raszka, kterému 
pomáhal pastor Miroslav Sikora. 



Sboroví pracovníci
Kromě administrátora sboru a dalších pastorů z okolních sborů 
vypomáhajících zejména na nedělních bohoslužbách se ve 
sborové práci angažovali mnozí další pracovníci:

Marta Czyžová – kurátorka a vedoucí odboru žen
Zuzana Karfusová – kostelnice 
Tomáš Turoň – pokladník a varhaník
Daniel Turoň – varhaník
Zdeňka Adámková – vedoucí nedělní besídky
Lucie Karfusová, Ivana Czyžová – vedoucí dorostu
J a T. Czyžovi, P. a L Turoňovi - vedoucí manželských skupinek
Jakub Czyž – vedoucí mládeže
Jan Jursa – koordinátor a vedoucí biblických hodin
Ing. Gustav Hlawiczka – vedoucí a dirigent pěveckého sboru
Renáta Sikorová – účetní sboru
Jakub Czyž – zvukař a projekční

Všem zmíněným a mnoho dalším srdečně děkuji za jejich 
službu v našem sboru. Velké poděkování patří také i dalším 
sborovníkům, kteří se jakoukoli aktivitou přičinili ke vzájemné 
pomoci a službě. Ať už to byly různé brigády nebo ochota 
pohostinnosti s cílem zpříjemnit sborové aktivity. Velký dík patří 
rovněž pastorům našeho seniorátu za vstřícnou a obětavou 
službu spadající do jejich mimosborové angažovanosti.
V průběhu roku se do života sboru zapojili další ochotní lidé, za 
které jsme nesmírně vděční.  Od začátku školního roku 2022-
2023 se Karin Jursa ujala výuky náboženství v polské základní 
škole, kde vyučuje 7 dětí. Manželské páry a rodiny se rozdělily na 
dvě skupiny, přičemž druhou si vzali na zodpovědnost manžele 
Turoňovi - Lukáš a Pavlína, která navíc organizuje setkávání 
maminek s dětmi, která mají charakter naddenominační. 



Presbyterstvo
Presbyterstvo se scházelo k jednání, až na pár výjimek, zpravidla 
1x měsíčně. V nově zvoleném presbyterstvu od roku 2021 roli 
kurátorky sboru nadále vykonávala Marta Czyžová, jejímž 
zástupcem se stal Jan Jursa. Ve srovnání s jinými sbory je věkový 
průměr presbyterů celkem nízký, jelikož se do této služby 
zapojily mladé maminky Barbora Fronková a Pavlína Turoňová. 
Zbylí presbyteři jsou Stanislav Turoň, Jaroslav Czyž a Aurélie 
Švendová. Presbyteři jsou velmi iniciativní a ochotně se zapojují 
do mnoha aktivit ve sboru. Vzájemná komunikace a spolupráce 
je výborná. 

Majetek sboru
Nedošlo ke změnám.

Bohoslužby
Počet bohoslužeb: 
68 z toho dvě se 
konaly v terénu, tzv. 
Modlitba za Hrádek a 
na svatodušní svátek 
u rodiny Czyžových, 
tři bohoslužby byly v 
rámci seniorátu v jiném 
sboru JS (Bystřice, 
Návsí) a celocírkevní 
Evangelický den.
28 bohoslužeb bylo v jazyce českém, 28 v jazyce polském a 7 
společných
Průměrná účast: 35 
Bohoslužby byly čas od času obohaceny vystoupením (pěvecký 
sbor, duet, sóla) ať už při významných výročích z řad zvaných 
hostů, či při běžných nedělích z řad vlastních členů. 
Poprvé v dějinách sboru se rovněž konal Den pokání, bohoslužba 
spolu s LECAV.



Zpověď a Večeře Páně
Počet: 14
Celková účast: 290
Průměr: 20

Nedělní besídka (Zdeňka Adámková)
Učitelé Nedělní besídky 
Zdeňka   Adamková, Barbora Fronková, Marcela Nováková, 
Karolína Heczková 

Období leden až červen 2022 
Po covidové odmlce je znovu možnost pravidelných 
setkání. Průměrná účast je 6 dětí ve věku 2 – 7 let . Moto besídek: 
Bible – náš poklad , téma pokladu se objevuje v docházce 
a následně vyhodnocení docházky a uzavření tématu na 
posledním setkání dětí v červnu v přírodě s opékáním párků a 
hrou v terénu: Na pirátské stezce za pokladem. Vyučována série 
Biblických příběhu z cyklu: Pojď za mnou, následovně lekce o 
Králi Davidovi. 

Období září až prosinec 2022 
Školní rok byl zahájen programem Nanuková párty. Výuka 
pokračuje dalším cyklem příběhů Krále Davida. Průměrná účast 
8 dětí ve věku 2 – 7 let. 



Další aktivity: 
Víkendový pobyt v Jasení na přelomu dubna a května, téma 
Titanic, pobytu se zúčastnilo 12 dětí. Letní tábor v Orlové v srpnu 
s námětem Olympiáda. Počet dětí 22. Noc na faře na konci 
listopadu, účast 6 dětí . Počet dětí ovlivnila vlna neštovic a výjezd 
dětí na školu v přírodě na Slovensko. 
Děti si připravily větší vystoupení se scénkou a písněmi na 
Velikonoční neděli a svátek Štěpána, písničkami taky obohatily 
bohoslužby na zakončení školního roku a svátek Reformace. 

Výuka náboženství (Karin Jursa)
Od października ubiegłego 
roku w szkole podstawowej z 
polskim językiem nauczania 
w każdą środę o godzinie 14 
odbywają się lekcje religii. Na 
zajęcia uczęszcza 7 dzieci na 
różnym poziomie wiedzy o 
tematyce religijnej. 
Celem spotkań jest zachęcenie 
dzieci do:
•poznania Jezusa Chrystusa; tego kim był, co zrobił i co nam 
oferuje,
• samodzielnej modlitwy (staram się przekonać dzieci, że jest to 
coś naturalnego, czego nie trzeba się wstydzić czy obawiać),
• śpiewania i nauczenia się piosenek z biblijnym przesłaniem,
• poznawania różnych historii biblijnych,
• pojawiania się na szkółkach niedzielnych i uczestniczenia w 
życiu zboru.
Częścią spotkań są też prace plastyczne, gry, zabawy oraz czas 
na pytania i rozmowy. 
Dzięki Bogu zauważam, że spotkania przynoszą pożądane 
efekty, u niektórych większe u innych mniejsze. Cieszę się, że 
dzieci mają okazję słyszeć o ewangelii. 



Konfirmace (pastor Miroslav Sikora)
K o n f i r m a č n í 
p ř í p r a v u 
2 0 2 1 / 2 0 2 2 
navštěvovali čtyři 
k o n f i r m a n d é 
z toho jeden 
konfirmand a tři 
konf irmandky. 
V roce 2021 pod 
vedením pastora 
Marka Říčana, v 
roce 2022 se jim 
věnoval pastor 
Miroslav Sikora Konfirmační příprava probíhala ve sborovém 
domě každý pátek odpoledne. Na jaře byly jejich vědomosti 
podrobeny testu č. 1 se zaměřením na Bibli, naší církev a 
Vánoční svátky. Test č. 2 se zaměřoval na Malý katechismus, 
svátosti a Velikonoční svátky. 6. března se konfirmandé zapojili 
do programu bohoslužby, která byla vděčně přijata. Společná 
sobota konfirmandů s mládeží a dorostem proběhla 19. 
března. Závěrečnou písemnou práci všichni úspěšné zvládli, 
obsahovala 27 otázek. 15. května si mnozí účastníci bohoslužby 
připomněli důležité pravdy Bible, pořádku církevního roku a 
záležitostí SCEAV, když konfirmandé uspěli v ústní zkoušce 
před celým sborem. Za dva týdny na své konfirmační slavnosti 
měli připravený svůj další program. Ke konfirmačnímu slibu 
přistoupili všichni čtyři konfirmandé:
Paweł Zabystrzan Hrádek 233
Natálie Stonawska Hrádek 426
Eva Adámková Hrádek 377
Michaela Klusová Hrádek   37
Za vzornou konfirmační přípravu dostal v slavnostní den každý 
z nich od sboru velkou Bibli s věnováním a od pastora vhodnou 
křesťanskou knížku.



Dorost (Ivana Czyžová)
V roce 2022 jsme se 
scházeli vždy v sobotu v 
16 hodin.
Účast na dorostech byla 
různá, někdy jsme byli 
ve čtyřech, někdy nás 
bylo 11. Průměrná účast 
je 7 lidí/dorost. Na jaře 
jsme studovali biblické 
hrdiny, jejichž výčet 
najdeme v 11. kapitole 
listu Židům. Během 
podzimních dorostů jsme 
se vydali prozkoumat 
témata pro mladé – 7 x 
člověkem, které připravila 
Křesťanská akademie 
mladých. O prázdninách 
jsme měli pobyt v 

Kateřinicích společně s Náveským dorostem, čímž jsme mohli 
prohloubit mezisborové vztahy. Během jara jsme měli filmovou 
přespávačku v CVČ a také chvály s mládeži během Velkého 
pátku. V létě proběhly dvě evangelizační akce „Waflová párty“ 
a „Výlet do Asie“, kde zazněla svědectví lidí, kteří se rozhodli 
následovat Ježíše. Na podzim jsme měli Piknik s mládeží, kde 
jsme poděkovali Lucce Karfusové za službu v dorostě, v zimě 
pak wigilijku na téma „Vypečené Vánoce“.  Zúčastnili jsme se 
spousty celocírkevních akcí pro mladé a vyhráli SCEAVáckou 
soutěž o nejoriginálnější fotku z wigilijky.
Děkujeme za vaše modlitby za mladé lidi v Hrádku.

Mládež (Jaroslav Czyž a Marcela Nováková)
V roce 2022 se mládež scházela ve čtvrtky a v pátky, dle domluvy. 
Jelikož ne všem to ohledně školy či práce vždy vycházelo. 
Scházelo se 2 - 6 lidí. Zkusili se i propojit online, a tak překonali 
vzdáleností bariéru. Potvrdili si, že i v malém počtu se dá prožít 



hezké společenství. Studovali, nebo spíše pročítali, hlavně 
Zjevení Janovo. Prožili společný čas i s Hradeckým dorostem a 
zúčastnili se i pár celocírkevních akcí. Někteří nechyběli ani na 
Spartakiádě spolků, kde reprezentovali Církve. Většina mládeže 
pomáhala i na dětské víkendovce a letním táboře v Orlové, proto 
se dá říct, že i toto byl společně strávený čas. Také se zapojovali 
na nedělní besidce. Momentálně studují knihu Ricka Warrena - 
Proč jsme vůbec tady. Děkují za přímluvné modlitby.

Biblické hodiny (Jan Jursa)

W ubiegłym roku odbyło się 49 środowych oraz 7 niedzielnych 
godzin biblijnych. Na środowych spotkaniach uczestniczyło 
średnio 7, a na niedzielnych 11 osób. 

Środowe godziny 
biblijne odbywały 
się o godzinie 17, ich 
celem była wymiana 
przemyśleń na 
temat Bożego 
Słowa, wymiana 
doświadczeń w 
życiu wiary. Biblijne 
godziny odbywały 
się w formie dyskusji 
między osobami z różnych generacji, co dodatkowo wzbogacało 
spotkania. Tematy, nad którymi zamyślaliśmy się to: Objawienie 
świętego Jana, Joel, I Samuelowa, II Samuelowa, król Dawid oraz 
tematy własne. 
Niedzielne godziny biblijne odbywały się w każdą czwartą 
niedzielę miesiąca o godzinie 16, mają formę wykładową, 
najczęściej było 3 mówców w tym jeden gość z okolicznych parafii. 
Tematy spotkań były różnorodne np. przyjaźń, małżeństwo, tron 
Chrystusa. Po wykładach odbywały się rozmowy przy herbacie 
i ciastku. 



Moim zdaniem wszystkie spotkania były wartościowe. 
Pozyskiwaliśmy nowych przyjaciół i pewność, że możemy się za 
siebie wzajemnie modlić. Pogłębialiśmy swoją biblijną wiedzę i 
osobistą relację z Jezusem Chrystusem. Wzajemne świadectwa 
pocieszały nas wzajemnie.

Pěvecký sbor (ing. Gustav Hlawiczka)
Chór mieszany zmienił, po długich latach, termin swych spotkań 
i schodzi się, nie jak to bywało w środy, ale w poniedziałki o godz. 
18,00. Schodzimy 
się w składzie do 
14 osób.  
Skład chóru: 
Soprany 5 osób
Alty 5 osób
Tenory 1 osoba
Basy 3 osoby.
Rozpoczynamy 
m o d l i t w ą , 
c z a s a m i  
trochę czasu  
p o ś w i ą c a m y  
rozśpiewce. Tak samo zakończymy chór modlitwą. Ćwiczymy 
według planu występów lub okresu Roku Kościelnego. 
Podstawowym materiałem, z którego czerpiemy materiały do 
śpiewu, to śpiewnik  „modry“ i „czerwony“. Następnie czerpiemy 
z materiałów zaprzyjaźnionych chórów  czy zespołów (oczywiście 
za ich zgodą). Czas od czasu prosimy naszego organistę  br. 
Tomasza Turonia o wsparcie nas przez akompaniament 
fortepianowy.
Nasz zespół, to miły i sympatyczny zespół i czujemy się  w nim  
bardzo dobrze. Problemem jest  ilość śpiewaków w pojedyńczych 
głosach (np. Jeden tenor……a szychty we werku robią swoje….). 
Jesteśmy wdzięczni Panu Bogu za Jego pomoc, wsparcie i 
błogosławieństwo. A ja dziękuję śpiewakom za ich cierpliwość i 
ochotę służby w chórze.



Setkávání maminek s dětmi (Pavlína Turoňová)
Maminky se pravidelně schází jednou měsíčně (bez dětí), aby 
mohly načerpat sílu a hledat inspiraci v Božím slově pro své 
každodenní radosti i strasti. :) Obsah našich setkání tvoří modlitby, 
studium Božího slova, sdílení a chvály - hrou na kytaru nám slouží 
Zdeňka Adámková. Máme velkou radost, že se můžeme potkávat 
v příjemném prostředí 
Centra voleného času 
v Hrádku, korektně ve 
Stodole. Inspiraci nám 
byla minulým rokem 
kniha Hrdinové víry. 
Letos máme v plánu 
v ní pokračovat a 
občas zařadit i nějaká 
praktičtější témata. 

Setkávání manželských párů (Pavlína Turoňová)
Manželská skupina v loňském roce fungovala převážnou čast 
roku dohromady - skupinu tvořilo šest manželských párů. 
Zaměřili jsme se na studium a prohloubení výchovy dětí z knihy 
Stavitele domova. Po úspěšné víkendovém pobytu, který se 
konal v říjnu v Bukovci se tato početná skupina rozdělila na dvě 
menší, tedy každá tvoří pouze tři manželské páry. Vedoucí jedné 

skupiny jsou manželé 
Táňa a Jarek Czyžovi 
a druhé skupiny 
Pavlína a Lukáš 
Turoňovi. Letos jsme 
se zaměřili na knihu 
Buďte šťastní od 
Jiřího Kalety.



Služba sester (Marta Czyžová)
Setkání sester se konalo pravidelně 1x měsíčně u Božího slova 
a modliteb v počtu 6 – 9. S novým administrátorem sboru 
Romanem Raszkou a pomocným pastorem Miroslavem Sikorou 
navštěvovaly sborové jubilanty i některé nemocné sborovníky. 
Děkujeme s Teofilové za vytrvalé a hezké zpracovávání a posílání 
blahopřání k narozeninám členům sboru. S. Taťána Czyžová 
kreativně vyzdobila vánoční balíčky pro seniory, kterých sestry 
připravily 18 ks. S pěkným ohlasem se setkala v červenci návštěva 
sester v Muzeu Bible v Jablunkově. Děkujeme Pánu Bohu za 
současné společenství a věříme, že v příštím roce v něm najdou 
i další sestry své místo. 

Hospodářská činnost a investice (Jaroslav Czyž)
V loňském roce proběhla jedna větší a několik menších 
investičních akcí. Zorganizovalo se i několik svépomocných 
brigád. Počátkem roku byla zakoupena nová ozvučovací 
technika do kostela, která slouží k příjemnějšímu poslechu 
hudebních vystoupení (reproduktory, mixážní pult, tablet a 
mikrofony). V červnu proběhly hned dvě rekonstrukce. První 
byla oprava chodníku u fary směrem ke vstupu do bytu a sklepa. 
Oprava byla provedena svépomoci našimi sborovníky. Ta druhá 
největší a nejdražší loňská akce byla výměna věžních hodin a 
pohonu zvonu. Věžní hodiny jsou nyní větší z původních 60 cm 
na 100 cm v průměru. Číslice jsou římské a v noci i osvětlené. 
Všechny čtyři ciferníky pohání jeden centrální motor, který díky 
rádiově vysílaným vlnám seřizuje čas automaticky. U zvonu byl 
vyměněn starý motor za nový 
elektronicky řízený. Díky němu 
se zvon rozhoupává pozvolna 
a nezatěžuje už tolik rázy věžní 
konstrukci. Do budoucna nám 
umožní i nastavení automatického 
zvonění. Montáž zrealizovala 
polská firma Rduch. Jelikož za 
poslední 3 desetiletí se změnilo 



výškové zastoupení pastorů, byl v srpnu 
zakoupen nový husí krk k mikrofonu 
na ambonu. Na podzim loňského roku 
bylo zavěšeno projekční plátno nad 
zadní vstupní dveře do kostela. Jelikož 
na plátno nebylo ze zadních lavic skrze 
lustry dobře vidět, byly přední lustry 
zvednuty zhruba o 45 cm. Neobešli 
bychom se u toho bez lešení, které nám 
zdarma zapůjčila firma Worek. Touto 
cestou chceme vyjádřit svůj dík. 

Život sboru
Život sboru probíhal, dá se říci, pod 
Boží ochranou a vedením a mnohé 
důležité akce již byly vzpomenuty v 
jednotlivých zprávách. 
Zaměřím se tedy pouze na pár 
momentů s významem celosborovým.
Dobrou službu plní naše zbrusu nové  
internetové stránky, které prozatím  
administruje pastor Roman Raszka, 
ale zaučují se už i další, aby je mohli 
v průběhu roku aktualizovat. V  roce 
2023 se tak už na stránkách objevila i 
možnost poslechu kázání, která jsou 
nahrávána.

V roce 2019 se po 30 letech konaly v Bystřici bohoslužby pokání, kterých 
se zúčastnily obě̌ církve. Hradecký sbor usiloval pokračovat po této linii 
a po vzoru vrcholných představitelů církví zorganizoval 3.3.2022 kající 
bohoslužbu. Sice se konala ve čtvrtek, což se silně podepsalo na účasti, 
nicméně první krůček se konal. V roce 2023 kvůli přehnaně opatrnosti 
ze strany vedení LECAV se akce opakovala opět ve čtvrtek při postní 
bohoslužbě LECAV, nicméně po dohodě obou pastorů se tato tradiční 
bohoslužba konaná jednou do roka v roce 2024 přesune na důstojný 



nedělní termín, který ji přísluší. Věřím, že lidé budou toužit po smíření 
a účast bude větší a důsledky takových počinů budou pro oba sbory 
dalekosáhlejší.

V červnu 5.6.2022 se konalo Výročí posvěcení kostela. Byl to fajn čas, ve 
kterém  požehnaným způsobem posloužili hosté z Třanovic - Třanovický 
kvintet. Boží zvěst nám tlumočila farářka Renata Firlová ze sboru v 
Bludovicích. Její slovo bylo věcné, inspirativní a naplněné Boží mocí. 
Hned na to se konala tradiční smažení vaječiny u rodiny Czyžových. 
Jsme vděčni za možnost prožívání společných chvil v duchu přátelských 
rozhovorů, se společným zpěvem a modlitbami i mimo kostel a za 
pohostinnost a otevřený dům patří Czyžovým srdečný dík.
 
V neděli 7.8.2022 dopoledne se na hřišti v Hrádku modlilo. Sešli se 
tam věřící SCEAV a CB, aby se vzájemně sdíleli, vyslechli zvěst pastora 
Romana Raszky o „smíření jako o cestě být blíž k Bohu a k lidem“,  aby 
vzájemně chválili Pána a přimlouvali si za všechny občany obce Hrádek. 
Účást byla pěkná, pozdravil nás i starosta obce Hrádek Robert Borski. 
Naší modlitbou zůstává, aby se do této akce zapojily i další komunity jako 
AC a LECAV a tak posílily tuto dobře míněnou alianci. Odpoledne pak 
na programu byl program pro děti, kde si užili své i rodiče u čepované 
kofoly, koláčů, zákusků, kávy a aktivit. Jsem vděčný za všechny, kteří 
přiložili ruku k dílu a více jek 100 lidíé mohlo zažít požehnané chvíle. 
Jsem také vděčný za spolupráci s CB Hrádek i na této úrovni.

Dne 30.8. 2022 se konalo jednání Církevní rady s vedením našeho 
sboru, ve kterém jsme pokračovali v modlitbách za náš sbor a společně 
se zamýšleli nad jeho budoucí existencí. Vedení církve se zájmem 
vyslechlo sdělení presbyterů hodnotící změny, ke kterým docházelo na 
přelomu roku 2021 a 2022. Tímto jednáním rovněž vedení církve vyjádřilo 
podporu našemu sboru a přislíbilo aktivní pomoc v personálním řešení.

Plán a výhled
V hospodářské oblasti bychom rádi krom menších udržovacích 
akcí provedli revitalizaci schodiště u kostela a v duchovní oblasti 
působili více misijně a evangelizačně, na bohoslužbách dávali 
více prostoru ke službě sborovým skupinkám, setrvali ve stínu 



kříže Ježíše Krista a přiváděli tam další.

Statistika
Křty: 3
Sňatky: 0
Pohřby: 1
Počet členů: 192

Závěr
I když vím, že našemu sborovému společenství i osobnímu 
životu mnohé chybí, přesto věřím, že naše služba nemusí být 
marná, jestliže se k ní přizná Duch svatý. Modleme se za to, aby 
svědectví našich slov i života probouzelo v druhých radost a 
odhodlání žít podle Boží vůle. Všechny, kteří jsou v zajetí svých 
starostí a trápení chci ujistit o Boží pomoci v Ježíši Kristu, kterou 
jsem sám mnohokrát poznal. A co dál? I nadále usilujme o to 
vytvářet živé, inspirativní a otevřené sborové společenství. Mám 
za to, že k tomu patří schopnost společně o věcech mluvit, 
pronikat pod jejich povrch a naslouchat druhým. Je to vzácné, 
že smíme do lidské křehkosti přinášet Boží solidnost, a do 
lidské nestálosti trvání Božích slibů. Naše svědectví o moci Boží 
lásky v Kristu zjevené však bude jen tehdy věrohodné, bude-li 
na našich vlastních životech znát, že Boží moc přemáhá i naši 
vlastní nestálost, únavu a pokušení. 
Povzbuzuji vás proto, drazí, těšme se ze zvěsti evangelia, 
čerpejme z něj sílu a uchovávejme si naději i v možnost oživení 
sborového života. Vždyť nejkrásnější na tom je, že v našem 
úsilí nezůstáváme sami. Je s námi náš Pán. Kéž se nám daří - 
s Boží pomocí - to podstatné naplňovat a jsme pro to ochotni 
sami něco udělat. Těším se, že se s Vámi všemi budu setkávat o 
nedělích, svátcích i během týdne ve společenství našeho sboru.

Mgr. Roman Raszka, administrátor sboru




